
Protokół Nr VI /2019 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 7 marca 2019 roku 
 
 

Otwarcia obrad VI sesji (sesja nadzwyczajna) dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam 
Mysiara. 
Stwierdził na podstawie listy obecności iż obecnych jest 15 radnych (pełny skład Rady). 
Powitał wszystkich zebranych na obradach sesji. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jakuba Kubiec – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Odczytał Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Uchwała w sprawie unieważnienia wyborów sołtysa w sołectwie Marianów. 
4. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XII/82/2015 z dnia 22 października 2015 roku w 

sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

5. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie unieważnienia wyborów sołtysa w sołectwie Marianów. 
Radny J. Wiencek 
- czy jeśli przyjmiemy tą uchwałę to czy wybory będą organizowane dopiero po opinii Wojewody. 
Pan Burmistrz 
- nadzór Wojewody ma 30 dni na ocenę, w tym okresie nie działamy. Jeśli z Nadzoru Wojewody nie 
będzie negatywnej opinii oraz innych działań zainteresowanych osób będzie można przystąpić do 
zorganizowania wyborów. 
Radny J. Chmielarski 
- gdy podejmiemy uchwałę i dojdzie do wyborów to proponuję aby odbyły się w miejscu 
neutralnym a nie w prywatnym domu. 
Pan Burmistrz 
- o miejscu gdzie, będzie decydować wieś przy współudziale gminy, zawsze odbywają się w 
świetlicy albo w miejscu wskazanym przez sołtysa. Gdzie mieliby zrobić w Tarnawie a kto 
tam dojedzie. W stosunku do uchwały mogę powiedzieć że prawo jest takie i orzecznictwa 
takie że na podstawie zebranych danych, nie ma podstaw prawnych do unieważnienia 
wyborów, to moja sugestia a zdecyduje Rada. Obawiam się żeby nie doszło do zaskarżenia i 
ponoszenia kosztów. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
6 głosów – za 
8 głosów – wstrzymujących się 
1 głos – przeciw                                   uchwała Nr VI/50/2019 
Radny P. Jaro 
- czy wystarczy zwykła większość czy wymagana jest bezwzględna? 
Pan Przewodniczący 
- zwykła większość, uchwała przeszła. 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 



- przedstawił projekt uchwały Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XII/82/2015 z dnia 22 
października 2015 roku w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                 uchwała Nr VI/51/2019 
Radny J. Jaworski 
- czy do przodu można płacić np. za kwartał? 
Pani Skarbnik 
- tak można. 
Pan Przewodniczący 
- zamknął obrady VI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie (sesja nadzwyczajna). 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                            Sekretarz                                         Przewodniczył 
 
 


